

**SOS CHILDREN'S VILLAGES  
CANADA**

FINANCIAL STATEMENTS

FOR THE YEAR ENDED  
DECEMBER 31, 2014

**VILLAGES D'ENFANTS SOS  
CANADA**

ÉTATS FINANCIERS

POUR L'EXERCICE TERMINÉ  
31 DÉCEMBRE 2014

---

## INDEPENDENT AUDITORS' REPORT

To the Members,  
SOS Children's Villages Canada:

We have audited the accompanying financial statements of SOS Children's Villages Canada, which comprise the balance sheet as at December 31, 2014 and the statements of changes in net assets, revenue and expenditure and cash flows for the year then ended, and a summary of significant accounting policies and other explanatory information.

### Management's responsibility for the financial statements

Management is responsible for the preparation and fair presentation of these financial statements in accordance with Canadian accounting standards for not-for-profit organizations, and for such internal control as management determines is necessary to enable the preparation of financial statements that are free from material misstatement, whether due to fraud or error.

### Auditors' responsibility

Our responsibility is to express an opinion on these financial statements based on our audit. We conducted our audit in accordance with Canadian generally accepted auditing standards. Those standards require that we comply with ethical requirements and plan and perform the audit to obtain reasonable assurance about whether the financial statements are free from material misstatement.

An audit involves performing procedures to obtain audit evidence about the amounts and disclosures in the financial statements. The procedures selected depend on the auditor's judgment, including the assessment of the risks of material misstatement of the financial statements, whether due to fraud or error. In making those risk assessments, the auditor considers internal control relevant to the entity's preparation and fair presentation of the financial statements in order to design audit procedures that are appropriate in the circumstances, but not for the purpose of expressing an opinion on the effectiveness of the entity's internal control. An audit also includes evaluating the appropriateness of accounting policies used and the reasonableness of accounting estimates made by management, as well as evaluating the overall presentation of the financial statements.

We believe that the audit evidence we have obtained is sufficient and appropriate to provide a basis for our qualified audit opinion.

### Basis for qualified opinion

In common with similar organizations, the organization derives revenue from donations and gifts, the completeness of which is not susceptible to satisfactory audit verification. Accordingly, our verification of this revenue was limited to the amounts recorded in the records of the organization and we were not able to determine whether any adjustments might be necessary to donations and gifts revenue, net revenue (expenditure) for the year, assets and net assets.

### Qualified opinion

In our opinion, except for the possible effects of the matter described in the basis for qualified opinion paragraph, the financial statements present fairly, in all material respects, the financial position of SOS Children's Villages Canada as at December 31, 2014 and the results of its operations and its cash flows for the year then ended in accordance with Canadian accounting standards for not-for-profit organizations.



### OUSELEY HANVEY CLIPSHAM DEEP LLP

Licensed Public Accountants  
Ottawa, Ontario  
March 17, 2015

## **RAPPORT DES AUDITEURS INDÉPENDANTS**

Aux membres,  
**Villages d'Enfants SOS Canada:**

Nous avons effectué l'audit des états financiers de Villages d'Enfants SOS Canada ci-joints, qui comprennent le bilan au 31 décembre 2014 et les états de l'évolution de l'actif net, des revenus et dépenses et des flux de trésorerie pour l'exercice terminé à cette date, ainsi qu'un résumé des principales méthodes comptables et d'autres informations explicatives.

### **Responsabilité de la direction pour les états financiers**

La direction est responsable de la préparation et de la présentation fidèle de ces états financiers conformément aux normes comptables canadiennes pour les organismes sans but lucratif, ainsi que du contrôle interne qu'elle considère comme nécessaire pour permettre la préparation d'états financiers exempts d'anomalies significatives, que celles-ci résultent de fraudes ou d'erreurs.

### **Responsabilité de l'auditeur**

Notre responsabilité consiste à exprimer une opinion sur ces états financiers, sur la base de notre audit. Nous avons effectué notre audit selon les normes d'audit généralement reconnues du Canada. Ces normes requièrent que nous nous conformions aux règles de déontologie et que nous planifions et réalisons l'audit de façon à obtenir l'assurance raisonnable que les états financiers ne comportent pas d'anomalies significatives.

Un audit implique la mise en oeuvre de procédures en vue de recueillir des éléments probants concernant les montants et les informations fournis dans les états financiers. Le choix des procédures relève du jugement de l'auditeur, et notamment de son évaluation des risques que les états financiers comportent des anomalies significatives, que celles-ci résultent de fraudes ou d'erreurs. Dans l'évaluation de ces risques, l'auditeur prend en considération le contrôle interne de l'entité portant sur la préparation et la présentation fidèle des états financiers afin de concevoir des procédures d'audit appropriées aux circonstances, et non dans le but d'exprimer une opinion sur l'efficacité du contrôle interne de l'entité. Un audit comporte également l'appréciation du caractère approprié des méthodes comptables retenues et du caractère raisonnable des estimations comptables faites par la direction, de même que l'appréciation de la présentation d'ensemble des états financiers.

Nous estimons que les éléments probants que nous avons obtenus sont suffisants et appropriés pour fonder notre opinion avec réserve d'audit.

### **Fondement de l'opinion avec réserve**

Comme c'est le cas dans de nombreux organismes à but non lucratif, l'organisation tire des revenus de dons pour lesquels il n'est pas possible de vérifier de façon satisfaisante s'ils ont tous été comptabilisés. Par conséquent, notre vérification des revenus de dons s'est limitée aux montants comptabilisés dans les livres de l'organisation et nous n'avons pu déterminer si certains redressements auraient du être apportés aux montants des revenus de dons, à revenues (dépenses) nets pour l'exercice, à l'actif et aux actifs nets.

### **Opinion avec réserve**

À notre avis, à l'exception des incidences du problème décrit dans le paragraphe «fondement de l'opinion avec réserve», les états financiers donnent, dans tous leurs aspects significatifs, une image fidèle de la situation financière de Villages d'Enfants SOS Canada au 31 décembre 2014, ainsi que de sa performance financière et de ses mouvements de la trésorerie pour l'exercice terminé à cette date, conformément aux normes comptables canadiennes pour les organismes sans but lucratif.



## **OUSELEY HANVEY CLIPSHAM DEEP LLP**

Experts-comptables autorisés  
Ottawa, Ontario  
Le 17 mars 2015

**SOS CHILDREN'S VILLAGES  
CANADA**

BALANCE SHEET  
AS AT DECEMBER 31, 2014

**VILLAGES D'ENFANTS SOS  
CANADA**

BILAN  
AU 31 DÉCEMBRE 2014

	<u>2014</u>	<u>2013</u>	
<b>ASSETS</b>			<b>ACTIF</b>
<b>CURRENT</b>			<b>COURANT</b>
Cash	\$ 1,654,657	\$ 331,379	Encaisse
Investments (note 4)	1,054,511	1,992,045	Investissements (note 4)
Accounts receivable	52,360	164,146	Comptes à recevoir
Prepaid expenses	<u>24,018</u>	<u>13,646</u>	Dépenses payées d'avance
	2,785,546	2,501,216	
ENDOWMENT FUND INVESTMENTS (note 4)	416,236	413,046	INVESTISSEMENTS DU FONDS DE DOTATION (note 4)
PROPERTY AND EQUIPMENT (note 5)	<u>11,027</u>	<u>9,932</u>	BIENS ET ÉQUIPEMENT (note 5)
	<u>\$ 3,212,809</u>	<u>\$ 2,924,194</u>	
<b>CURRENT LIABILITIES</b>			<b>PASSIF À COURT TERME</b>
Accounts payable	\$ 130,725	\$ 37,292	Comptes à payer
Due to related parties (note 6)	<u>1,481,204</u>	<u>1,207,042</u>	Dû aux apparentés (note 6)
	1,611,929	1,244,334	
<b>NET ASSETS</b>			<b>ACTIF NET</b>
Invested in property and equipment	11,027	9,932	Investissements en biens et équipement
Endowment fund	416,236	413,046	Fonds de dotation
Internally restricted for reserve purposes	600,000	600,000	Affecté à l'interne à des fins de réserve
Unrestricted	<u>573,617</u>	<u>656,882</u>	Non-affecté
	1,600,880	1,679,860	
	<u>\$ 3,212,809</u>	<u>\$ 2,924,194</u>	

Approved on behalf of the Board:  
Approuvé au nom du conseil:



Director/Administrateur



Director/Administrateur



**SOS CHILDREN'S VILLAGES  
CANADA**

STATEMENT OF CHANGES IN NET ASSETS  
FOR THE YEAR ENDED DECEMBER 31, 2014

**VILLAGES D'ENFANTS SOS  
CANADA**

ÉTAT DE L'ÉVOLUTION DE L'ACTIF NET POUR  
L'EXERCICE TERMINÉ LE 31 DÉCEMBRE 2014

	2014	(9 months/mois) 2013	
<b>INVESTED IN PROPERTY AND EQUIPMENT</b>			<b>INVESTISSEMENTS EN BIENS ET ÉQUIPEMENT</b>
Balance - beginning of year	\$ 9,932	\$ 11,070	Solde, début de l'exercice
Purchase of property and equipment	6,453	4,888	Achat de biens et d'équipement
Amortization	<u>(5,358)</u>	<u>(6,026)</u>	Amortissement
Balance - end of year	<u>\$ 11,027</u>	<u>\$ 9,932</u>	Solde, fin de l'exercice
 <b>ENDOWMENT FUND</b>			 <b>FONDS DE DOTATION</b>
Balance - beginning of year	\$ 413,046	\$ 400,066	Solde, début de l'exercice
Grants to Bulgaria	(14,455)	-	Subventions à la Bulgarie
Investment income	<u>17,645</u>	<u>12,980</u>	Revenus d'investissements
Balance - end of year	<u>\$ 416,236</u>	<u>\$ 413,046</u>	Solde, fin de l'exercice
 <b>INTERNALLY RESTRICTED FOR RESERVE PURPOSES</b>			 <b>AFFECTÉ À L'INTERNE À DES FINS DE RÉSERVE</b>
Balance - beginning and end of year	<u>\$ 600,000</u>	<u>\$ 600,000</u>	Solde, début et fin de l'exercice
 <b>UNRESTRICTED</b>			 <b>NON AFFECTÉ</b>
Balance - beginning of year	\$ 656,882	\$ 653,979	Solde, début de l'exercice
Net revenue (expenditure) for the year	(82,170)	1,765	Revenus nets pour l'exercice
Purchase of property and equipment	(6,453)	(4,888)	Achat de biens et d'équipement
Amortization	<u>5,358</u>	<u>6,026</u>	Amortissement
Balance - end of year	<u>\$ 573,617</u>	<u>\$ 656,882</u>	Solde, fin de l'exercice

**SOS CHILDREN'S VILLAGES  
CANADA**

STATEMENT OF REVENUE AND EXPENDITURE  
FOR THE YEAR ENDED DECEMBER 31, 2014

**VILLAGES D'ENFANTS SOS  
CANADA**

ÉTAT DES REVENUS ET DÉPENSES  
L'EXERCICE TERMINÉ LE 31 DÉCEMBRE 2014

	2014	(9 months/mois)	2013	
REVENUE				REVENUS
Donations	\$ 4,777,934	\$	3,542,352	Dons
Unrestricted legacy gifts	325,602		140,259	Leg non-dédiés
Restricted grants and gifts	220,639		23,054	Dons et subventions dédiés
Investments	<u>37,599</u>		<u>49,781</u>	Investissements
	<u>5,361,774</u>		<u>3,755,446</u>	
EXPENDITURE				DÉPENSES
Distributions	2,970,630		2,362,342	Allocations
Fundraising	1,820,391		762,791	Levées de fonds
Communications and public education	127,492		112,139	Communications et éducation publique
Administration	<u>525,431</u>		<u>516,409</u>	Administration
	<u>5,443,944</u>		<u>3,753,681</u>	
NET REVENUE (EXPENDITURE) FOR THE YEAR	\$ <u>(82,170)</u>	\$	<u>1,765</u>	REVENUS (DÉPENSES) NETS POUR L'EXERCICE

**SOS CHILDREN'S VILLAGES  
CANADA**

STATEMENT OF CASH FLOWS  
FOR THE YEAR ENDED DECEMBER 31, 2014

**VILLAGES D'ENFANTS SOS  
CANADA**

ÉTAT DES FLUX DE TRÉSORERIE  
L'EXERCICE TERMINÉ LE 31 DÉCEMBRE 2014

	(9 months/mois)		
	<u>2014</u>	<u>2013</u>	
<b>OPERATING ACTIVITIES</b>			<b>ACTIVITÉS D'EXPLOITATION</b>
Net revenue (expenditure) for the year	\$ (82,170)	\$ 1,765	Revenus (dépenses) nets pour l'exercice
Net revenue of Endowment Fund	3,190	12,980	Revenus nets de fonds de dotation
Items not involving cash			Éléments non liés à l'encaisse
Amortization	5,358	6,026	Amortissement
Change in non-cash working capital items			Variation des éléments hors caisse du fonds de roulement d'exploitation
Accounts receivable	111,786	(92,538)	Comptes à recevoir
Prepaid expenses	(10,372)	5,016	Dépenses payées d'avance
Accounts payable	93,433	8,865	Comptes à payer
Due to related parties			Dû aux apparentés
Received	3,640,532	2,557,193	Reçu
Distributed	<u>(3,366,370)</u>	<u>(2,556,127)</u>	Distribué
	<u>395,387</u>	<u>(56,820)</u>	
<b>INVESTING ACTIVITIES</b>			<b>ACTIVITÉS D'INVESTISSEMENT</b>
Sale of investments	934,344	96,487	Vente de placements
Purchase of property and equipment	<u>(6,453)</u>	<u>(4,888)</u>	Achat de biens et d'équipement
	<u>927,891</u>	<u>91,599</u>	
<b>INCREASE IN CASH FOR THE YEAR</b>	1,323,278	34,779	<b>AUGMENTATION DE L'ENCAISSE POUR L'EXERCICE</b>
Cash - beginning of year	<u>331,379</u>	<u>296,600</u>	Encaisse - début de l'exercice
<b>CASH - END OF YEAR</b>	<u>\$ 1,654,657</u>	<u>\$ 331,379</u>	<b>ENCAISSE - FIN DE L'EXERCICE</b>

## SOS CHILDREN'S VILLAGES CANADA

NOTES TO FINANCIAL STATEMENTS  
DECEMBER 31, 2014

### 1. PURPOSE OF THE ORGANIZATION

The organization provides children in need with a caring, loving and lifetime secure family environment where basic needs for food, health, shelter and education are met.

The organization is incorporated under the Canada Not-for-profit Corporations Act. It is a Registered Charity under the Income Tax Act and as such is exempt from income tax.

These financial statements report on the activities and financial position of SOS Children's Villages Canada. They do not report on the activities or financial position of SOS Children's Villages British Columbia.

### 2. SIGNIFICANT ACCOUNTING POLICIES

These financial statements have been prepared in accordance with Canadian accounting standards for not-for-profit organizations and include the following significant accounting policies:

#### a) Estimates and assumptions

The preparation of financial statements requires management to make estimates and assumptions that affect the reported amount of assets and liabilities and disclosure of contingent assets and liabilities at the date of the financial statements and the reported amounts of revenue and expenditure during the reporting period. The estimates and assumptions are reviewed annually and, as adjustments become necessary, they are recorded in the financial statements in the period in which they become known.

#### b) Endowment fund

The Endowment fund was created by a bequest received from the estate of George Lambert Popow. The money is invested and a percentage of the total invested funds is used to support at least one children's home in Bulgaria in George Lambert Popow's name in perpetuity. The organization has the right to encroach on the principal, if necessary, to support the homes in Bulgaria.

#### c) Internally restricted for reserve purposes

The Board of Directors has designated certain of the unrestricted net assets for reserve purposes.

## VILLAGES D'ENFANTS SOS CANADA

NOTES AUX ÉTATS FINANCIERS  
31 DÉCEMBRE 2014

### 1. BUT DE L'ORGANISME

L'organisation fournit aux enfants nécessiteux un environnement familial à long terme où ils peuvent trouver chaleur, amour et sécurité et où l'on répond à leurs besoins d'alimentation, de santé, d'abri et d'éducation.

L'organisme est constituée en vertu de l'Entente Canada Non but lucratif Loi sur la Société. Cet organisme de bienfaisance est enregistré en vertu de la Loi de l'impôt sur le revenu et, comme tel est exonéré de l'impôt sur le revenu

Ces états financiers présentent les activités et la position financière de Villages d'Enfants SOS Canada. Ils ne présentent pas les activités et la position financière de Villages d'Enfants SOS Colombie-Britannique.

### 2. PRINCIPALES CONVENTIONS COMPTABLES

Ces états financiers ont été préparés selon les normes comptables canadiennes pour les organismes sans but lucratif et comprennent les pratiques comptables principales suivantes:

#### a) Estimations et hypothèses

La préparation des états financiers exige que la direction fasse des estimations et des hypothèses qui ont une incidence sur le montant déclaré de l'actif et du passif et révèle l'actif et le passif éventuels à la date des états financiers ainsi que le montant déclaré du revenu et des dépenses pendant la période visée par les états. Les estimations et hypothèses sont revues annuellement et, si des ajustements sont nécessaires, ils sont enregistrés dans les états financiers dans la période telle quelle.

#### b) Fonds de dotation

Le fonds de dotation a été créé par un leg de la succession de M. George Lambert Popow. L'argent et les revenus d'intérêts doivent être utilisés pour le soutien d'au moins une maison d'enfant SOS en Bulgarie au nom de M. George Lambert Popow et ce à perpétuité. L'organisme peut utiliser les fonds, si nécessaire, pour soutenir les maisons SOS en Bulgarie.

#### c) Affecté à l'interne à des fins de réserve

Le Conseil d'Administration a désigné certains des actifs nets non affectés à des fins de réserve.



**SOS CHILDREN'S VILLAGES  
CANADA**

NOTES TO FINANCIAL STATEMENTS  
DECEMBER 31, 2014

2. SIGNIFICANT ACCOUNTING POLICIES (continued)

d) Financial instruments

Investments in equity instruments quoted in an active market are initially recognized at fair value and are subsequently measured at the year-end fair value. Other financial instruments are initially recognized at fair value and are subsequently measured at cost, amortized cost or cost less appropriate allowances for impairment.

e) Property and equipment

Property and equipment are recorded at cost less accumulated amortization. Amortization is provided on the straight line basis as follows:

Computer equipment	- 3 years
Furniture and equipment	- 5 years

f) Revenue recognition

Donations and gifts are recognized as revenue in the year in which they are received. If the donor has directed that the money is for specific children, villages or projects a distribution expense and liability to related parties is set up at the time the donation or gift is received.

The organization follows the deferral method of accounting for restricted grants and gifts such that it is recognized as revenue in the year in which the related expenditure is incurred.

Investment revenue is recognized when it is earned.

g) Pledges

The organization does not record amounts pledged as donations until they are received.

3. FINANCIAL INSTRUMENTS

Financial instruments of the organization consist of cash, investments, accounts receivable, accounts payable and due to related parties.

Unless otherwise noted, it is management's opinion that the organization is not exposed to significant interest rate, currency, credit, liquidity or market risks arising from its financial instruments and the carrying amount of the financial instruments approximate their fair value.

**VILLAGES D'ENFANTS SOS  
CANADA**

NOTES AUX ÉTATS FINANCIERS  
31 DÉCEMBRE 2014

2. PRINCIPALES CONVENTIONS COMPTABLES (suite)

d) Instruments financiers

Les investissements dans les capital actions cités dans un marché actif sont reconnus au départ à leur juste valeur et sont mesurés par la suite à leur juste valeur à la fin de l'exercice. Les autres instruments financiers sont inscrits à leur juste valeur au départ et sont mesurés par la suite au prix coûtant, le coût amorti ou le coût approprié moins des allocations pour la diminution.

e) Biens et équipement

Les biens et l'équipement sont consignés au prix coûtant moins l'amortissement cumulé. L'amortissement est calculée selon la méthode de l'amortissement linéaire comme suit:

Matériel informatique	- 3 ans
Mobiliers et équipement	- 5 ans

f) Comptabilisations des revenus

Les dons et cadeaux sont comptabilisés dans l'année où elles sont reçues. Si le donateur a désiré que son don soit pour les enfants, des villages ou des projets spécifiques un frais de distribution et de la responsabilité à des parties liées est mis en place au moment de la donation ou un don reçu.

L'organisme suit la méthode du report pour la comptabilisation des subventions et des dons restreints tel qu'il est reconnu à titre de revenus dans l'année où les dépenses afférentes sont engagées.

Les revenus de placement sont comptabilisés lorsqu'ils sont gagnés.

g) Promesses de dons

L'organisme n'enregistre pas les montants engagés avant de les avoir reçus.

3. INSTRUMENTS FINANCIERS

Les instruments financiers de l'organisme sont constitués d'argent comptant, investissements, comptes recevables, comptes payables et le dû aux apparentés.

Sous réserve d'indication contraire, la direction estime que l'organisation n'est pas exposée à des risques considérables liés au taux d'intérêt, au cours de change, au crédit, à la liquidité ou au marché dérivant de ses instruments financiers, et la valeur comptable des instruments financiers est proche de sa juste valeur.



**SOS CHILDREN'S VILLAGES  
CANADA**

NOTES TO FINANCIAL STATEMENTS  
DECEMBER 31, 2014

**VILLAGES D'ENFANTS SOS  
CANADA**

NOTES AUX ÉTATS FINANCIERS  
31 DÉCEMBRE 2014

**4. INVESTMENTS**

The organization has bank investment certificates that earn interest at annual rates that range from 1.75% to 3.45% and mature between March 2015 and February 2016. The organization also has mutual funds with a fair value of \$416,236 (2013 - \$398,046). The mutual funds are subject to market risk and in particular to interest rate and other price risk. The organization manages the risk by investing in mortgage, monthly income and dividend income funds.

**4. INVESTISSEMENTS**

L'organisme détient des certificats de dépôt bancaire portant intérêt à un taux annuel variant entre 1,75% et 3,45%, et qui arrivent à échéance entre mars 2015 et février 2016. L'organisation détient également des fonds mutuels de placement d'une juste valeur de 416 236\$ (2013 - 398 046\$). Les fonds communs de placement sont assujettis au risque de marché et en particulier aux taux d'intérêt et autre risque de prix. L'organisme gère le risque en investissant dans des prêts hypothécaires, le revenu mensuel et les fonds de revenu de dividendes.

**5. PROPERTY AND EQUIPMENT**

	2014			2013		
	Cost	Accumulated amortization	Net			
	Coût	Amortissement cumulé		Net		
Computer equipment	\$ 26,028	\$ 22,549	\$ 3,479	\$ 3,481		Matériel informatique
Furniture and equipment	21,759	14,211	7,548	6,451		Mobiliers et équipement
	<u>\$ 47,787</u>	<u>\$ 36,760</u>	<u>\$ 11,027</u>	<u>\$ 9,932</u>		

**5. BIENS ET ÉQUIPEMENT**

**6. RELATED PARTY TRANSACTIONS**

SOS Children's Villages Canada and SOS Children's Villages British Columbia through SOS Children's Villages Canada are members of SOS Kinderdorf International. SOS Children's Villages Canada had the following transactions and balances with these organizations:

**6. OPÉRATIONS ENTRE APPARENTÉS**

Villages d'Enfants SOS Canada et Villages d'Enfants SOS Colombie-Britannique par l'entremise de Villages d'Enfants SOS Canada sont membres de SOS Kinderdorf International. Voici les opérations et les soldes que Villages d'Enfants SOS Canada a eus avec ces organismes.

	2014		2013		
Distributions					Répartitions
SOS British Columbia	\$ 62,947	\$ 8,937			SOS Colombie-Britannique
SOS International	\$ 903,037	\$ 1,254,382			SOS International
SOS Sponsorships	\$ 2,004,646	\$ 1,099,023			SOS Commandites
Due to related parties					Dû aux apparentés
SOS International	\$ 1,481,204	\$ 1,207,042			SOS International

**7. COMMUNITY FOUNDATION OF OTTAWA DEPOSITS**

Deposits and cash of \$12,332 held in an education fund and \$100,938 held in an endowment fund, both with Community Foundation of Ottawa, are investments in perpetuity. Although these funds are not recorded on the balance sheet of SOS Children's Villages Canada, the interest from these investments is received annually to support the organization's programs.

**7. LES DÉPÔTS AVEC LA FONDATION COMMUNAUTAIRE D'OTTAWA**

Les dépôts et l'encaisse de 12 332\$ placés dans des fonds d'éducation et 100 938\$ placés dans des fonds de dotation, les deux avec la Fondation communautaire d'Ottawa représentent des placements à perpétuité. Bien que ces sommes n'apparaissent pas sur le bilan de Villages d'Enfants SOS Canada, l'intérêt sur ces investissements est perçu tous les ans et sert à soutenir les programmes de l'organisme.



**SOS CHILDREN'S VILLAGES  
CANADA**

NOTES TO FINANCIAL STATEMENTS  
DECEMBER 31, 2014

**8. COMMITMENT**

The organization has leased premises to February 29, 2016 at approximately \$73,000 per annum.

**9. VOLUNTEER AND IN-KIND CONTRIBUTIONS**

The organization's statement of revenue and expenditure does not reflect the tremendous value added by the many volunteers who assist in its work. Nor does it reflect all of the in-kind support provided by Canadian companies like bonus media airtime and free internet advertising.

**VILLAGES D'ENFANTS SOS  
CANADA**

NOTES AUX ÉTATS FINANCIERS  
31 DÉCEMBRE 2014

**8. ENGAGEMENT**

L'organisation a loué des locaux jusqu'au 29 février 2016 moyennant un loyer annuel est de 73 000\$.

**9. BÉNÉVOLES ET DONS EN NATURE**

Les états des revenus et dépenses de l'organisme ne reflètent pas l'énorme valeur ajoutée par les nombreux bénévoles qui contribuent à son travail. Ils ne reflètent pas non plus tous les dons en nature fournis par des entreprises canadiennes. Aussi elles ne reflètent pas les dons tels que la contribution gratuite d'espace médiatique et de publicité gratuite sur internet.